
Referat af Generalforsamling torsdag 10. april 2025 kl. 19.00 på Sydkystens Privatskole 

 

1. Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslår Sanne Jul Rasmussen 
Sanne Jul Rasmussen blev valgt til dirigent. 
Der er indkaldt efter vedtægterne og i rette tid efter indtægterne 
 

2. Tilsynsførende aflægger beretning. 

               Der kommer større rapport senere på året. 

               Tilsynsførende var ikke til stede. Vinni læste beretning op.  

 

3. Bestyrelsen og skoleleder aflægger beretning. 
 
Bestyrelsen aflagde beretning ved formand Thomas. 
Der er blevet brugt en del penge på at sikre hallen mod fremtidig oversvømmelse. 
Toiletterne i udskolingen samt grupperum i udskolingen er blevet renoveret. 
Julie har trukket sig fra bestyrelsen og 1. suppleant. Helle har overtaget hendes post. 
Bestyrelsen har besluttet at regulere skolepengene med 50 kr/mdr samt SFOpengene med 
en stigning på 200kr/mdr. Der er tilført ekstra ressourcer til SFO’en. 
Skolen får en ny legeplads, som vil blive opført i sommerferien.  
21. august 2025 fejrer vi skolens 50-års jubilæum samt indvielse af den nye legeplads. 
 
Skoleleder Vinni aflægger beretning: Beretningen vil blive lagt op på skolens hjemmeside. 
 
 

4. Bestyrelsen forelægger det reviderede regnskab til orientering. 
 
Regnskabet sendt ud sammen med indkaldelsen til Generalforsamlingen.  Vi ender med et 
overskud på 252.942 DKK. 
Ingen spørgsmål 
 

  



 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Antal stemmeberettigede: 50 

94 stemmer  

3 har ikke stemt 

       Kenneth Albertsen (Far til Milo 2. klasse og Zoey 0. klasse) genopstiller. Antal stemmer: 44 

Morten LaCour (Far til Clara 8. klasse) genopstiller ikke   

Thomas Achilles (far til Elton 1. Klasse og Hugo Pree-school) genopstiller. Antal stemmer: 34 

Mie Noisen  (mor til Edith Pree-school). Antal stemmer: 16 

 
6. Valg af suppleanter 

Handan Akin (mor til Alp 1. klasse) 
 
Mie Noisen (mor til Edith Pree-school) 
 
Ingen afstemning. 
 
 

7. Valg af tilsynsførende 
Bestyrelsen har genvalgt Jørgen og Anne-Birthe 
 

8. Indkomne forslag 
 
Ingen forslag er modtaget 
 

9. Eventuelt 

Den nye legeplads, er den tiltænkt hele skolen?  

Der er både noget for de store og de små elever. 

Samarbejder bestyrelsen med det lokale erhverv i forhold til sponsorater? 

Ikke på nuværende tidspunkt, men vi vil gerne. En forælder foreslår OJD. 

Kunne man overveje at man kan låne SFO igen til at afholde fælles fødselsdage.? 

Nej, der er for meget slitage. 



Efterårsferie og vinterferie i SFO: 

Kunne man kigge ind i, at man får svar på i god tid i forhold til, om SFO’en holder lukket? 

Projekt rullegræs: 

Meld gerne ud i bedre tid en anden gang, for vi vil meget gerne hjælpe. 

Stor ros til Carsten for det fine arbejde udenfor. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

 

 


